

神州傳播協會

China Soul for Christ Foundation

簡要介紹:

生命河靈糧堂自 2008 年開始支持「神州傳播協會」的宣教事工，該事工是遠志明牧師及四位弟兄，在 1998 年底所創辦的一個傳媒機構，根據遠牧師的「神州懺悔錄」的「神州」而定名，2000-2001 年陸續製作電視系列「神州」、福音精華版、英文版、和福音佈道等電視系列，2003 年的大型電視片「十字架」出版更為轟動，並譯成了 20 種不同的語言。又先後集合了遠牧師及其他多位牧者出版了數十種佈道、培靈系列等福音產品，更深入的傳揚福音的真理。2008 年底在灣區舉辦特會，分享神在大陸的作為，為十三億在太平洋彼岸居住在兩岸三地的中國同胞的靈魂呼求。2011 年完成了另一部以海外華人基督徒及以教會復興為主題的大型紀錄片「彼岸」，見證了神在海外華人中的工作。2012 年及 2014 年他們先後在澳洲雪梨舉辦佈道會，激勵起澳洲各地的華人愛主及合一的心。2016 年又製作了「宣教士 Missionary」，這部三集歷史專題片內容講述來華宣教士的動人故事。影片「宣教士」完成後，他們開始了一個新項目「耶穌頌」，內容是將耶穌豐豐滿滿、有血有肉的生命一點點辦

開，以展現祂豐滿的恩典、真理和榮光。「神州傳播協會」的異像與使命是以耶穌基督為中心，以廣傳福音為宗旨，以現代傳媒為工具，以大視野、高水準的作品為宿求，以期深刻影響人心，喚醒靈魂。

Brief Introduction:

ROLCC has supported the missionary ministry of the "China Soul for Christ Foundation" since 2008. The ministry is a media organization created by Pastor Yuan and four brothers at the end of 1998. The ministry was named after Pastor Yuan's "Shenzhou Repentance", "Shenzhou" is China. From 2000 to 2001, the TV series "Shenzhou", the essence of the gospel, the English version, and the gospel evangelism were successively produced. In 2003, the large-scale TV series "Cross" was published and was even more sensational. Translated into 20 different languages. It also gathered and published dozens of sermons of Pastor Yuan and other pastors, spiritual training series and other gospel products to spread the truth of the gospel more deeply. At the end of 2008, a special conference was held in the Bay Area to share God's work on the mainland and appeal to the souls of the 1.3 billion Chinese living on the other side of the Pacific Ocean. In 2011, the ministry completed another large-scale

documentary film "The Other Shore" with the theme of overseas Chinese Christians and church revival, witnessing God's work among overseas Chinese. In 2012 and 2014, they held evangelistic meetings in Sydney, Australia, inspiring Chinese people across Australia to love and unite with the Lord. In 2016, they produced "Missionary". This three-part historical feature film tells the touching stories of missionaries in China. After the completion of the film "Missionaries", they started a new project "Ode to Jesus" the content is to break up the plump and fleshy life of Jesus little by little to show his full grace, truth and glory. The vision and mission of the "China Soul for Christ Foundation" is centered on Jesus Christ, with the purpose of spreading the gospel, using modern media as a tool, with a grand vision and superb works as aspirations, in order to profoundly influence people's hearts and awaken souls.

代禱事項：

1. 請為神州傳播協會的新系列「耶穌頌」的編輯製作代禱，還有 78 集，大概需要一年半時間。願主的靈大大光照、引導和保守製作團隊和製作過程。求神賜智慧和恩膏給牧者及整個團隊，同時為他們預備更多合適的技術同工，讓他們以神的心意來製作有影響力的作品。

2. 請為 2022 年「耶穌頌」的發行代禱。計劃從上半年起，一邊製作，同時一邊發布。求主使用這一頌揚耶穌基督生命的系列福音作品，讓基督徒和慕道友都得益處。
3. 請繼續為神州的福音事工代禱。他們從遠志明牧師這兩年的講道中精選出 16 篇，包括視頻、音頻和文字，放在一個名為「末世感言」的 USB 裡，這 16 篇講道的文稿，隨後也會編成一本「末世感言」講道集。謝文傑長老主講的「路加福音解經講道系列」視頻，也已製成 USB。願弟兄姐妹們索取和預訂，更願他們在神的帶領下，繼續廣傳福音，帶領更多的人來認識主耶穌基督和祂的救恩。

Prayer Items:

1. Please pray for the editing and production of the new series "Ode to Jesus" by the China Communication Association. There are 78 episodes left, and it will take about a year and a half. May the Spirit of the Lord greatly enlighten, guide and preserve the production team and production process. Ask God to give wisdom and anointing to the pastors and the entire team, and prepare more suitable technical co-workers for them, so that they can produce influential works with God's will.

2. Please pray for the release of "Ode to Jesus" in 2022. From the first half of the year, the plan is to produce and release at the same time. May the Lord use this series of gospel works that celebrate the life of Jesus Christ for the benefit of Christians and seekers alike.
3. Please continue to pray for the gospel ministry in China. They selected 16 sermons from Pastor Yuan's sermons in the past two years, including video, audio and text, and put them in a USB called "Last Days Testimonials". The manuscripts of these 16 sermons will also be compiled into a book later "Last Days Testimonials" Sermon Collection. The video of "Luke's Gospel Expository Sermon Series" lectured by Elder Xie has also been made into USB. May brothers and sisters request and make reservations, and may they continue to spread the gospel under the leadership of God and lead more people to know the Lord Jesus Christ and His salvation.